

(B) Other Departments.

Mr. Mather moved,—That the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure as amended be adopted.

After discussion, the question being put on the said motion, it was agreed to.

The Committee proceeded to the consideration of the Supplementary Estimates (A) 1972-73.

The Chairman called Vote 5a relating to the Treasury Board.

Honourable C. M. Drury made an opening statement and answered questions.

At 10:59 a.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

(B) Autres ministères.

M. Mather propose—que le premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure soit adopté sous sa forme modifiée.

Après délibération, ladite motion est mise aux voix et adoptée.

Le comité entreprend l'étude du Budget supplémentaire (A) 1972-1973.

Le président met en délibération le crédit 5a concernant le Conseil du Trésor.

L'honorable C. M. Drury fait une déclaration et répond aux questions.

A 10 h 59, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Richard Prigent

Clerk of the Committee